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Abstract (en)
The articulation has a housing (1), in which a double rocker lever (2) is mounted in an articulated manner. Two opposite housing sidewalls (8, 8')
are constructed as rocker levers (3, 3') and hinged to the housing on both sides of the double rocker lever (2). Each rocker lever is connected by a
coupler (4, 4') to one end of the double rocker lever. The articulation is particularly advantageously suitable for beds with multiple bed sections which
can be adjusted synchronously by means of the articulation. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Gelenkbeschlag hat ein Gehäuse (1) in dem ein Doppelschwinghebel (2) gelenkig gelagert ist. Zwei gegenüberliegende Gehäuseseitenwände
(8, 8') sind als Schwinghebel (3, 3') ausgebildet und auf beiden Seiten des Doppelschwinghebels (2) am Gehäuse angelenkt. Jeder Schwinghebel
ist mit einer Koppel (4, 4') mit einem Ende des Doppelschwinghebels verbunden. Der Gelenkbeschlag eignet sich besonders vorteilhaft für Liegen
mit mehrteiligen Liegeflächen, welche mittels des Gelenkbeschlages synchron verstellt werden können.
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